

التاريخ: ٢ مارس ٢٠٢٦ م

الافاضل / بورصة مسقط المحترمين

**Disclosure of the audited Financial
Results for the year ended 31 December
2025**

**إفصاح عن النتائج المالية المدققة للسنة المالية
المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م**

Following the disclosure regarding the unaudited results for the year ended 31 December 2025 on 19/2/2026, we would like to inform that the Board of Oman Telecommunications Company SAOG (Omantel) met on Monday, 2/3/2026 and discussed & approved the audited financial results with no changes.

إحاقاً إلى الإفصاح عن النتائج المالية الاولية غير المدققة للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م بتاريخ ١٩/٢/٢٠٢٦ م نود الإفادة بأن مجلس إدارة الشركة العمانية للاتصالات ش.م.ع.ع (عمانتل) اجتمع مساء اليوم الاثنين الموافق ٢ مارس ٢٠٢٦ م وناقش النتائج المالية المدققة واعتمدها بدون تعديل.

Further, the board has decided on the following:

كما قرر المجلس ما يلي:-

1. Call for the annual shareholders meeting (AGM) of the company to convene on Thursday, 29th March 2026 at 5:00pm via Electronic Portal of Muscat Clearing and Depository Company.
2. Recommend to the AGM to distribute cash dividends of 55 Baiza per share for the 2025 financial year.
3. The financial statements and other related documents will be uploaded to the Muscat Stock Exchange as per the specific timeline.

١. دعوة الجمعية العامة العادية السنوية للانعقاد لتكون في تمام الساعة الخامسة من مساء يوم الأحد الموافق ٢٩ مارس ٢٠٢٦ م عبر المنصة الالكترونية لانعقاد الجمعيات العامة بموقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع.

٢. رفع مقترح للجمعية بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بواقع ٥٥ بيضة للسهم الواحد عن النتائج المالية للعام ٢٠٢٥ م.

٣. سيتم تحميل البيانات المالية والمستندات المتعلقة بها في موقع بورصة مسقط في التاريخ المحدد لذلك.

أمانة سر الشركة

